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Danny loves dinosaurs. When he sees one at the museun and says, "It would be nice to
play with a dinosaur," a voice answers, "And I think it would be nice to play with you."
So begins Dannys and the dinosaur's wonderful adventure together But a dinosaur is
no ordinary playmate. Even the most everyday activities become extraordinary, like
finding a big-enough place to hide a dinosaur in a game of hide-and-seek, and keeping
him from knocking over houses with his long tail. But Danny can teach a old dinosaur
new tricks. It's the most fun this dinosaur has had in a hundred million years Originally
published as "An I Can Read Book" over 40 years ago, this classic story is perfect for
reading together.Danny's out on the town with a real live dinosaur. And whether
they're eating ice cream or playing hide-and-seek, these two are having one hundred
million years of fun--all in one day. Outstanding Children's Books of 1958 (NYT)
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评论

原版绘本阅读

-----------------------------
作为基础读物还是很不错的，故事也很有趣

-----------------------------
这本更有趣一点

-----------------------------
记录和孩子一起的亲子阅读

-----------------------------
Danny and the Dinosaur I Can Read

-----------------------------
汪培珽推荐的I can read book。读过2、3次了，比较有趣。

-----------------------------
音频

-----------------------------
小哥表示还挺有趣的，同套一共三本。

-----------------------------
在这小朋友看这些，美国在上个世纪50年代出版的书的时候，总是感慨美国的小朋友真
的比我们幸运太多了。他们有那么棒的故事书，讲这么可爱的故事。

-----------------------------
畅总的第二套分级阅读



-----------------------------
儿子的第一套英文绘本，很喜欢dinosaur

-----------------------------
3+

-----------------------------
不是很喜欢这本

-----------------------------
还不错，宝宝挺有兴趣

-----------------------------
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书评

经阿甲老师推荐，我有幸翻译了这本喜爱已久的《丹尼和恐龙》。在开始翻译之前，阿
甲问了我一个问题：如果把《丹尼和恐龙》变成中文，你觉得最好的做法应该怎么做？
接着他自问自答，说之所以用“变成中文”，而没用“译成中文”，是因为“我能读”
系列与一般的童书不同，它有着...  

-----------------------------
这本美国图画书史上的经典之作非常有趣，深受孩子们喜爱；而对于刚刚开始学习独立
阅读的孩子，这本书又非常有用。这可不是因为运气好！《丹尼和恐龙》是特意为“初
级阅读者”创作的，是美国具有开创性的一个专门为4~6岁孩子创作的阅读启蒙故事书
系列中的一本。小读者们会发现这...  

-----------------------------
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